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Protokół nr XXXV/2010 

z przebiegu XXXV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 
w dniu 25 marca 2010 roku 

 
 

XXXV sesja Rady Powiatu odbyła się w Sali Kolumnowej Urzędu 
Marszałkowskiego w Zielonej Górze. 

Na ogólną liczbę 21 radnych wszyscy radni byli obecni. 
Lista obecności radnych (załącznik nr 1) i zaproszonych gości - 

załącznik nr 2 do protokołu nr XXXV/2010. 
 

Ad 1. 
Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu 

Zielonogórskiego o godz. 11.00 otworzył XXXV sesję Rady Powiatu 
Zielonogórskiego, przywitał zebranych i zgodnie z listą obecności stwierdził 
kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek 
obrad oraz niezbędne materiały. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd przedłożył 7 
projektów uchwał, wszystkie projekty radni otrzymali. 

Porządek obrad wraz z zaproponowaną zmianą został przyjęty 
jednogłośnie, 21 głosami „ZA”. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie XXXV Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu z działalności w okresie  

międzysesyjnym. 
5. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Zielonogórskiego za rok 2009. 
7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2009 roku w szkołach 
i placówkach prowadzonych przez Powiat Zielonogórski. 

8. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy - Sytuacja na Rynku Pracy 
w Powiecie Zielonogórskim w 2009 r. oraz Plan Działań Powiatowego 
Urzędu Pracy w Zielonej Górze na 2010r. (wersja elektroniczna – płyta CD). 

9. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w rejonie 
działania Komendy Miejskiej Policji w Zielonej Górze w 2009 roku (wersja 
elektroniczna – płyta CD). 
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10. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o Stanie 
Bezpieczeństwa Miasta Zielona Góra i Powiatu Zielonogórskiego w Zakresie 
Ochrony Przeciwpożarowej za rok 2009 (wersja elektroniczna – płyta CD). 

11. Sprawozdanie z gospodarowania Powiatowym Funduszem Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej za 2009rok. 

12. Informacja o Stanie sanitarno-epidemiologicznym w powiecie 
zielonogórskim w 2009 r. (wersja elektroniczna – płyta CD). 

13. Informacja o sytuacji finansowej SPZOZ w Sulechowie i SPZOZ 
w Wojnowie  

14. .Wnioski i interpelacje radnych. 
15. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w podziale na stałe okręgi wyborcze do rady powiatu, (druk 297); 
2) określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2010 roku, (druk 298); 

3) rozpatrzenia skargi Pani Ewy Lickindorf, (druk 299); 
4) ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym mieszczącym się przy Domu Pomocy Społecznej w 
Trzebiechowie, ul. Sulechowska 1, (druk 302;); 

5) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 
2008-2015”, (druk 300) z autopoprawką;  

6) zmiany w budżecie powiatu na 2010 r., (druk 301) z autopoprawką 
7) zmiany Uchwały Nr XXXIV/274/2010 Rady Zielonogórskiego z dnia 

4 lutego 2010 roku w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych Powiatu 
Zielonogórskiego i powiatowych jednostek organizacyjnych mających 
charakter cywilnoprawny, (druk 302). 

16. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
17. Wolne wnioski i zapytania. 
18. Zamknięcie XXXV Sesji Rady Powiatu. 
 
Ad 3. 
 Henryk Jagoda poprosił o zamieszczanie protokołu na stronie BIP 
powiatu, co ułatwiłoby radnym szczegółowe zapoznanie się z nim.  
 Rada bez uwag przyjęła protokół z XXXIV sesji. 
 
Ad 4. 
 Przewodniczący Rady przedstawił działania w okresie międzysesyjnym. 
W okresie od 5 lutego do 24 marca wziął udział w 6 posiedzeniach zarządu oraz 
7 razy pełnił dyżur w biurze rady. Ponadto reprezentował Radę na spotkaniach, 
konferencja i uroczystościach: 
§ 9.02. – Fundacja Rozwoju Demokracji Lokalnej – Zarząd Forum 

Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów, 
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§ 26.02. – XVIII Targi Budownictwa i Wyposażenia Wnętrz 
w Drzonkowie, 

§ 3.03. – Świdnica – otwarcie Wystawy „Józef Kostrzewski – Ambasador 
Polskiej archeologii w Europie”, 

§ 5.03. – Międzygimnazjalny Powiatowy Turniej Wiedzy o Fryderyku 
Chopinie w Przylepie oraz w Zawadzie Gminny Turniej Wiedzy 
Pożarniczej dla Zawodników ze SP, Gimnazjum i Szkół 
Ponadgimnazjalnych, 

§ 6.03. – w Raculi wręczenie patentów na stopnie kapitana motorowodnego, 
stopnie oficerskie sterników motorowodnych – Stowarzyszenie Sportów 
Wodnych i Motorowodnych ORKA, 

§ 19.03. – Dzień Otwartych Drzwi w Zespole szkół Ponadgimnazjalnych 
w Sulechowie, 

§ 24.03. – Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Miasta „Zielonogórskie 
Perspektywy” – debata „Szpitalna i specjalistyczna opieka medyczna 
w Lubuskim Trójmieście” – Uniwersytet Lubuski. 

 
Ad 5. 

Starosta Zielonogórski poinformował, iż Zarząd obradował 6 razy 
i podjął 15 uchwał: 

1. udzielenia pełnomocnictwa Pani Irenie Radziusz – zastępcy dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Zielonej Górze 

2. zmiany w planie wydatków budżetu powiatu na 2010r. 
3. zasady wynagradzania za realizację zajęć pozalekcyjnych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Zielonogórski 
4. zmian w planie wydatków  budżetu  powiatu na 2010r. 
5. upoważnienia dwóch członków Zarządu Powiatu do dokonania czynności 

prawnych  polegających  na podpisaniu umowy na emisję obligacji 
komunalnych. 

6. częściowego umorzenia i rozłożenia na raty należności z tytułu opłaty 
rocznej wieczystego użytkowania. 

7. powołania na stanowisko pełniącej obowiązki Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy  w Zielonej Górze pani Ireny Radziusz 

8. zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2010r. 
9. dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2010 rok 
10. udzielenia pełnomocnictwa Pani Irenie Radziusz - pełniącej  obowiązki 

dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zielonej Górze 
11. ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych 

przez organizacje prowadzące działalność pożytku publicznego w 2010r. 
12. zmiany w planie wydatków budżetu powiatu na 2010r. 
13. rozłożenia na raty należności Skarbu Państwa z tytułu wieczystego 

użytkowania gruntów 
14. zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2010r. 
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15. przyjęcia zmian w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Urzędu 
Pracy w Zielonej Górze. 
Ponadto oznajmił, iż razem z Wicestarostą w okresie międzysesyjnym 

uczestniczył w naradach , imprezach i uroczystościach: 
§ wspólnie z Komendantem Waldemarem Michałowskim w spotkaniu 

w centrum straży pożarnej - Eisenhüttenstadt  (Niemcy), 
§ w finale turnieju unihokeja w Babimoście,  
§ w Gali HIT Regionów 2009,  
§ w posiedzeniu Zarządu Emerytów i Rencistów ZNP w Sulechowie, 
§ w Konwencie Starostów w Gorzowie Wlkp., 
§ w otwarciu XVIII Targów Budownictwa i Wyposażenia Wnętrz 

w Drzonkowie, 
§ wręczył stypendia sportowe dla naszych wychowanków, impreza miała 

miejsce w ZSP w Sulechowie, 
§ w otwarciu Turnieju ZEBRA 2010, 
§ w naradzie Stowarzyszenie van de Velde.  
§ w otwarciu wystawy „Józef Kostrzewski – Ambasador Polski Archeologii 

w Europie”,  
§ w Konferencji w Gorzowie Wlkp. „Odnawialne źródła energii”,  
§ w Konferencji dotyczącej dydaktyki i praktycznej nauki zawodu 

w Cottbus, 
§ w spotkaniu się z pracodawcami Ziemi Lubuskiej,  
§ w międzygimnazjalnym, powiatowym turnieju wiedzy Fryderyk Chopin 

w Przylepie, 
§ w posiedzeniu Związku Powiatów Polskich w Poznaniu,  
§ w przedszkolimpiadzie w Sulechowie,  
§ w posiedzeniu Lubuskiej Izby Rolniczej,  
§ w Konferencji nt. Postępowania oceny oddziaływania na środowisko,  
§ w IX Lubuskiej edycji Gmina FAIR PLAY 2010,  
§ w II Konferencji Gospodarczej Lubuskiego Trójmiasta, 
§ w imprezie p.n. „Kaziuki” w Ochli,  
§ na bieżąco Zarząd monitoruje postępy rozbudowy szpitala w Sulechowie 

i modernizacji warsztatów szkolnych w ZSP w Sulechowie. 
 

Starosta szczegółowo zapoznał zebranych z przeprowadzonymi przez 
Powiatowy Zielonogórski Zarząd Dróg oraz przez Wydział Zarządzania 
Projektami Europejskimi i Zamówieniami Publicznymi (złącznik nr 3). 
 
 Przewodniczący Rady oznajmił, iż wszystkie Sprawozdania i Informacje 
przedłożone radnym zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach 
odpowiednich komisji. 
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Ad 6.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Zielonogórskiego za rok 2009 (załącznik nr 4) zostało przyjęte bez zastrzeżeń. 
 
Ad 7. 
 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2009 roku w szkołach 
i placówkach prowadzonych przez Powiat Zielonogórski (załącznik nr 5) Rada 
przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad 8. 
 Informację Powiatowego Urzędu Pracy - Sytuacja na Rynku Pracy 
w Powiecie Zielonogórskim w 2009 r. oraz Plan Działań Powiatowego Urzędu 
Pracy w Zielonej Górze na 2010r. (załącznik nr 6) radni przyjęli bez uwag. 
 
Ad 9. 
 Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w rejonie 
działania Komendy Miejskiej Policji w Zielonej Górze w 2009 roku (załącznik 
nr 7) przyjęto bez zastrzeżeń. 
 Mariusz Jankowski, Komendant Miejskiej Policji przypomniał, iż 
dokument został szczegółowo przedstawiony i omówiony na posiedzeniu 
Komisji Ochrony bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego. 
Podziękował Radzie i Zarządowi Powiatu Zielonogórskiego za współpracę, 
wyrażając nadzieję na dalszą równie efektywną pracę. 
 Rada przyjęła Informację jednogłośnie. 
 
Ad 10. 
 Informację Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 
bezpieczeństwa Miasta Zielona Góra i Powiatu Zielonogórskiego w zakresie 
Ochrony Przeciwpożarowej za rok 2009 (załącznik nr 8) została przyjęta bez 
uwag. 
 Waldemar Michałowski, Komendant Miejski Państwowej Straży 
Pożarnej złożył podziękowania, zwłaszcza za pomoc finansową i poprosił 
o dalszą tak udaną współpracę. 
 
Ad 11. 
 Sprawozdanie z gospodarowania Powiatowym Funduszem Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej za 2009rok (załącznik nr 9) przyjęto bez 
zastrzeżeń. 
 
Ad 12. 
 Informację o Stanie sanitarno-epidemiologicznym w powiecie 
zielonogórskim w 2009 r. (załącznik nr 10) przedstawioną przez Inspektora 

 



 6

Powiatowego Jerzego Politowicz na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Pomocy 
Społecznej radni przyjęli jednogłośnie. 
 
Ad 13. 
 Informacje o sytuacji finansowej SPZOZ w Sulechowie (załącznik nr 11) 
i SPZOZ w Wojnowie(załącznik nr 12) zostały przyjęte jednogłośnie. 
Ad 14. 
 Andrzej Bawłowicz zauważył, iż po wizytacji drogi w Jeleniowie jest to 
zadanie umieszczone w budżecie na 2010 rok, a brak jest zapisu w Planie 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015. Spytał 
również, co z harmonogramem remontów chodników. Ponadto zauważył, że 
większość inwestycji, prac jest wykonywanych w Sulechowie. Nowogród 
Bobrzański zwracał się z prośbą o nowy chodnik, lecz otrzymał odpowiedź 
negatywną ze względu na brak środków. 
 Stanisław Okopień zwrócił uwagę na duże zniszczenia dróg po ciężkiej 
zimie, a przez to o zwiększenie nakładów na ich naprawy zwłaszcza na terenie 
gminy Trzebiechów. Poprosił o odmalowanie pasów na przejściach dla 
pieszych. Droga Swarzenice – Mieszkowo została rozmyta i należy na tym 
odcinku przyspieszyć prace. Na trasie Radowice – Podlegórz oraz Ostrzyce – 
Smolno Wlk. trzeba pobocze wzmocnić tłuczniem. Nawierzchnia Karszyn – 
Siadcza jest w fatalnym stanie i mieszkańcy postulują o nową nawierzchnię. 
Natomiast na drodze Bojadła – Pyrnik znajduje się bardzo niebezpieczny zakręt. 
 Michał Bandziak nadmienił o niszczonych znakach drogowych. Poprosił 
Komendanta policji o baczne przyjrzenie się temu procederowi. Znaki leżą 
w rowie, a kradzione są słupki. W sprawie terminu prac drogowych na terenie 
gminy Świdnica zaznaczył, że termin jest tak odległy i wyraził obawę o opinię 
mieszkańców. 
 Henryk Jagoda spytał o stanowisko Powiatu Zielonogórskiego 
w sprawie uchwały Sejmiku województwa Lubuskiego o powołaniu spółki pod 
nazwą Lotnisko Zielona Góra/Babimost. 
 Rafał Gajewski wyraził swoje niezadowolenie z przedstawionego 
radnym harmonogramu remontów cząstkowych dróg. Stwierdził, iż należy 
przygotować nowy z uwzględnieniem prac szczególnie pilnych. 
 
Ad 15. 
 1. Przewodniczący Rady poinformował, iż Komisje nie były zgodne 
w opiniach o tym projekcie uchwały. Komisja Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki i Komisja Ochrony 
Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego odrzuciły projekt.  
Komisja Budżetowa oraz Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej 
zaopiniowała pozytywnie, Komisja Oświaty, Kultury i Sportu natomiast nie 
zajęła stanowiska. 
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 Stanisław Okopień zwrócił się o odrzucenie projektu. Stwierdził, że 
w 2002 roku źle opracowano okręgi wyborcze i dyskryminuje to małe gminy.  
 Tadeusz Cygański poparł wniosek radnego Stanisława Okopienia 
i poprosił Radę w jego wsparcie. 

Andrzej Bawłowicz o podanie podstawy prawnej. 
Izabella Staszak wyjaśniła, iż te kwestie reguluje ustawa z dnia 16 lipca 

1998 r. ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików 
województw. Art. 203a mówi, że jeśli Rada nie podejmie uchwały Wojewoda 
wezwie do jej podjęcia, a następnie określi ilość radnych w formie 
obwieszczenia. A tę uchwałę wywołało pismo Komisarza Wyborczego. 

Roman Rakowski zauważył, iż bezsensowne jest podejmowanie uchwał 
w sprawach, w których ostanie słowo należy do wojewody. 

Starosta stwierdził, że wynik głosowania Rady nic nie zmieni, takich 
kroków wymaga ordynacja wyborcza. 

Wicestarosta podkreślił, iż są samorządy, które zawsze odrzucają takie 
projekty, lecz to nie wpływa na wybory. Rada ma prawo zająć stanowisko, to 
gwarantuje demokracja. 

Bożena Długosz, Radca prawny przypomniała sentencję Dura lex, set 
lex. 

Rada 11 głosami „ZA”, przy 4 „PRZECIW” i 3 
„WSTRZYAMUJĄCYCH” podjęła XXXV/277/10 uchwałę w spawie zmian w 
podziale na stałe okręgi wyborcze do rady powiatu(załącznik nr 13) . 

2. XXXV/278/10 uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 roku 
(załącznik nr 14) podjęto jednogłośnie 20 „ZA”. 

3. Rada uznała skargę Pani Ewy Lickindorf za bezzasadną i 18 głosami 
„ZA” i 2 „WSTRZYMAŁ SIĘ” podjęła XXXV/279/10 uchwałę w sprawie 
rozpatrzenia skargi Pani Ewy Lickindorf (załącznik nr 15). 

4. Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag i Rada 20 głosami „ZA” 
podjęła XXXV/280/10 uchwałę w sprawie ustalenia zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym mieszczącym się przy Domu 
Pomocy Społecznej w Trzebiechowie, ul. Sulechowska 1 (załącznik nr 16). 

5. Stanisław Okopień zauważył, iż na remont drogi w Płotach 
przeznaczono kwotę 150 tys. 

Starosta odpowiedział, iż gmina Czerwieńsk jest jedyna, w której nie 
dokonano remontów w 2009 r., a ta inwestycja jest wspólna z Gminą i są 
dokonane niezbędne zakupy. 

Andrzej Bawłowicz poprosił o wyjaśnienie frazy „ciąg jezdno-pieszy”. 
Starosta objaśnił, iż na tej drodze budowane z kostki będzie tylko 

wyodrębniona część dla pieszych, a nie będzie budowany chodnik. 
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XXXV/281/10 uchwała została przyjęta 19 głosami „ZA” i 1 
„WSTRZYMUJĄCYM” (Lech Czura) w sprawie zmiany w „Planie Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” (załącznik nr 17). 

7. Skarbnik przedstawiła radnym zgłoszone do projektu uchwały 
autopoprawki. Autopoprawki przyjęto 19 głosami „ZA: i 1 „PRZECIW” (Lech 
Czura). 

XXXV/282/10 w sprawie zmiany w budżecie powiatu na 2010 r. 
(załącznik nr 18) została podjęta 19 głosami „ZA: i 1 „PRZECIW” (Lech 
Czura). 

8. Skarbnik wyjaśniła podstawy prawne i interpretacje RIO, przybliżając 
powody dokonania zmian . 

Rada 19 głosami „ZA: i 1 „PRZECIW” (Stanisław Okopień) podjęła 
XXXV/283/10 zmiany Uchwały Nr XXXIV/274/2010 Rady Zielonogórskiego z 
dnia 4 lutego 2010 roku w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych Powiatu Zielonogórskiego i 
powiatowych jednostek organizacyjnych mających charakter 
cywilnoprawny(załącznik nr 19). 

 
Ad 16. 

W sprawie drogi w Jeleniowie Starosta wyjaśnił, iż koszt jej remontu 
wynosi ok. 18 mln. I jeszcze nie ma decyzji czy będzie poszerzana, czy 
poszerzana z nakładką.  

Odnosząc się do inwestycji w Sulechowie przypomniał, iż tylko samorząd 
sulechowski wyraził chęć współfinansowania, pomimo zwrócenia się z sprawą 
do wszystkich gmin. Gmina Czerwieńsk też partycypuje w kosztach prac 
w Płotach. Pozyskane oszczędności będą przeznaczane na inne naprawy. Radny 
Okopień prosił o naprawę pobocza przy drodze w stronę Wojnowa zostało ono 
natychmiast zrobione. Przegląd dróg w całym powiecie został dokonany. 
Z problemem mostu w Łagodzie Zarząd wystąpi do Ministerstwa Infrastruktury. 
Przedstawiciele firmy BUDMIL zostaną poproszeni na posiedzenie Zarządu 
i zostanie rozpatrzona sprawa jednoczesnych prac na 3. zadaniach. Będą 
prowadzone również rozmowy z BUDMILem, by udało się poprawić stan 
w Mieszkowie, Ostrzycach, Karszynie i Siadczy. Do Michała Bandziaka – 
„mieszkańcy muszą sami też zwracać większą uwagę, co dzieje się na ich 
terenie”. Radnemu Stanisławowi Okopieniowi w sprawie zakrętu odpowiedział, 
że z ta sprawą nie da się nic zrobić. Odnosząc się do pytania Henryka Jagody 
w sprawie lotniska w Babimoście, odpowiedział, iż w tej kwestii będą rozmowy 
z członkiem zarządu lubuskiego Tomaszem Hałasem. Po wstępnych ustaleniach 
Zarząd Powiatu zwróci się do rady o podjęcie decyzji. 

 
Ad 17. 
 Brygida Wróblewska pochwaliła przygotowania ZSP w Sulechowie do 
„Drzwi otwartych”, a nowe warsztaty szkolne przyczynią się do zwiększenia 
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atrakcyjności szkoły, uczniowie nabędą nowych umiejętności. LO w Sulechowie 
również miało dni „Otwartych drzwi”, na których zaprezentowano ciekawa 
ofertą edukacji. 
 Podziękowała również Annie Gołembskiej, Dyrektor PCPR za 
zorganizowanie spotkania szkoleniowego, informacyjnego o pozyskiwaniu 
środków i wzięciu udziału w różnych programach. 
 Andrzej Bawłowicz spytał czy z zaoszczędzonych środków można 
wykonać chodnik w Nowogrodzie Bobrz. – wyjazd na Krzywaniec, tam jest 
bardzo niebezpiecznie. 

Rafał Gajewski nawiązując do kradzieży słupków znaków drogowych, 
zauważył możliwość ich wykonywania z rur PCV. 

Henryk Jagoda w imieniu mieszkańców budynku nr 10 przy Rynku 
w Kargowej podziękował Powiatowemu Rzecznikowi Konsumentów za pomoc 
i interwencje w sporze z wykonawcą drzwi. Podziękowanie za przejrzyste 
przygotowanie sprawozdania za 2009 rok (załącznik nr 20). Wspomniał, że 
chodniki w Kargowej utrzymywał w odpowiednim stanie ZGKiM. Radny 
opowiedział o codziennej mozolnej pracy Pana Henryka Domina, mieszkańca 
Smolna Wlk. przy odśnieżaniu chodnika i pobocza, by dzieci mogły bezpiecznie 
się poruszać. Poprosił o podziękowania dla Niego w formie pisemnej w 
docenieniu Jego niczym niewymuszonego zaangażowania. 

Starosta powiedział, że jeśli oszczędności na to pozwolą inwestycja 
zostanie wykonana. 

Stanisław Okopień zaznaczył, że droga dojazdowa do bazy Powiatowego 
zielonogórskiego Zarządu Dróg jest w złym stanie. Złożył również życzenia 
świąteczne. 

Starosta oznajmił, iż jest to droga zamknięta, i nie należy nią uczęszczać. 
Ta droga własnością PKP. 

 
Ad 18. 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim zebranym życzenia z okazji 
Świąt Wielkanocnych. 

Wobec wyczerpania się tematów Przewodniczący Rady o 13:50 
zamknął obrady XXXV sesji. 
 
 

  Protokolant          Przewodniczący Rady 
          Powiatu Zielonogórskiego 
 
Jolanta Drygas           Krzysztof Sroczyński 

 
  

 

 


